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Žádost o informace dle zákona č. 106/1999 Sb. – Veřejné osvětlení 

 

 

Vážený pane magistře,  

 

dne 18. 4. 2023 jste podal k Městskému úřadu Lysá nad Labem žádost o poskytnutí informace 

dle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů, 

ve které požadujete následující informace: 

  

Dne 15. 3. 2023 jsem podal k tajemníkovi městského úřadu v Lysé nad Labem několik dotazů 

týkajících se chodu města. Vzhledem k tomu, že jsem více než jeden měsíc nedostal odpověď jsem 

nucen podat své dotazy znovu a to podle zákona o svobodném přístupu k informacím. Mé dotazy 

jsou následující: 

1. Na základě jakého usnesení kolektivního orgánu města došlo k vypnutí části VO? 

2. Jak velká je deklarovaná úspora způsobená vypnutím části VO? 

3. Jaké byly náklady na vypnutí části VO? 

4. Projednala vypnutí části VO dopravní a bezpečnostní komise a bezpečnostní rada obce? 

5. Na základě jakého smluvního dokumentu je pan Jan Blahut oprávněn užívat prostory 

smuteční síně na adrese Resslova 1678 v Lysé nad Labem? 

6. Ohlásila paní radní Vošická oznámení o osobním zájmu v souladu s § 8 zákona č. 

159/2006 u usnesení RM č. 623 ze dne 21. 11. 2022? 

7. Pod jakým číslem jednacím a kdy byla zaevidována moje žádost ze dne 15. 3. 2023? 

 

Ve věci Vašeho dotazu Vám sděluji: 

 

1. Kolektivní orgán se v této záležitosti neusnášel. Nedošlo k vypnutí části VO, došlo k 

úpravě intenzity veřejného osvětlení pro splnění povinnosti řádného hospodáře.  

K vypínání části VO občas ve městě docházelo, a to díky neodborné práci při výstavbě 

sportovní haly. 

2. Předpokládáme roční úsporu v závislosti na cenách energie mezi 1 až 1,5 mil. Kč  

3. Úprava intenzity byla realizována v rámci pravidelných oprav a údržby VO, zvláštní 

náklady neevidujeme. 

4. Tato záležitost nebyla projednávána v komisi ani v bezpečnostní radě. Nedošlo k vypnutí 

části VO. Úprava intenzity VO byla řešena standardním způsobem, dopad na dopravu či 

bezpečnost nenastal, individuální požadavky občanů byly řešeny. 

 



 

 

5. Na základě smlouvy o nájmu nebytových prostor.  

6. Ano. 

7. Žádost ve spisové službě městského úřadu Lysá nad Labem zaevidována nebyla. Dotaz byl 

brán jako běžná komunikace s občanem. 

 

 

 

 

 

 

       Mgr. Robert Šťastný 

                        tajemník městského úřadu 

 

 
 

 




